
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 4. november 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Er der efter ministerens opfattelse reelt at tale om, at de praktiske, musiske og
kunstneriske fag har fået højere status, når realiteten er, at antallet af under-
visningstimer i musik er reduceret med 25 pct. fra 1970 til i dag, jf. forsknings-
rapport fra DPU: Musikfaget i undervisning og uddannelse, Status og perspektiv
2010?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Frahm (SF).

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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